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2010D23525 LIJST VAN VRAGEN – TOTAAL 

1 
Bent u bereid om voortaan periodiek de kwartaalrapportages over het 
Fonds eenmalige bijdrage NS (FENS) aan de Kamer te sturen? 

2 
Waarom werden de gegevens eerst niet en uiteindelijk toch in de 
openbaarheid beschikbaar gesteld? Is er een verband tussen het alsnog 
door de NS openbaar maken van de gegevens en de zekerheid over de 
Hoofdrailnetconcessie tot 2015? 

3 
Zijn de kwartaalrapportages de enige verantwoordingsstukken die u 
ontvangt over besteding van de FENS-gelden? Indien er andere stukken 
zijn, bent u bereid die aan de Kamer ter beschikking stellen? 

4 
Kunnen ProRail en NS zelf bepalen welke informatie bedrijfsgevoelig c.q. 
bedrijfsvertrouwelijk is? Heeft de staat als 100% aandeelhouder daar 
zeggenschap over? Zo ja, op welke wijze wordt die zeggenschap dan 
ingevuld? 

5 
Welke afspraken zijn er gemaakt met NS en ProRail bij het toekennen van 
de FENS-gelden? Kunt u aangeven of deze afspraken geschonden zijn? Zo 
ja, welke mogelijkheden heeft u om hierin sturend op te treden of zelfs in 
te grijpen? 

6 
Op welke wijze heeft u gecontroleerd of de genoemde werkzaamheden 
daadwerkelijk zijn uitgevoerd? Acht u de geraamde posten reeël daar de 
genoemde werkzaamheden niet openbaar zijn aanbesteed? Op welke 
wijze heeft u dit gecontroleerd? 

7 
Kunt u een overzicht geven van projecten van NS en ProRail, die (mede) 
met de FENS-gelden worden bekostigd? Wilt u daarbij per project de 
kosten en de status van het project aangeven? 

8 
Bent u volledig tevreden over de besteding van de FENS-gelden door NS 
en ProRail en over de manier waarop zij hun cijfers hebben gepresenteerd 
en gespecificeerd? 

9 
Waren de renteopbrengsten die in het verslag worden genoemd vooraf 
begroot? 

10 
Kunt u uiteenzetten hoe het kan dat rentebaten eerst naar rato werden 
bedeeld aan de vier hoofddoelen en nu niet langer worden geoormerkt? 
Kunt u aangeven hoeveel rentebaten er uiteindelijk exact zijn en met welk 
doel zij zijn ingezet? 

11 
Kunt u toelichten op welke manier de renteopbrengsten precies besteed 
worden en welke afwegingen hiervoor zijn gemaakt? 
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12 
Klopt het dat er tot het vierde kwartaal van 2006 € 214 miljoen aan rente is 
ontvangen? Waarom komt dit niet overeen met de verhoging van de 
posten in de cijfers van ProRail? 

13 
Kunt u aangeven hoeveel de jaarlijkse inflatie is geweest sinds 2001? Kunt 
u onderbouwd aangeven hoe het mogelijk is dat, ondanks de forse inflatie 
sinds 2001, er toch fors minder (€ 418 miljoen in plaats van de origineel 
begrote € 500 miljoen plus rentebaten) is uitgegeven aan de aanleg van 
toegangspoortjes? 

14 
Kunt u aangeven voor welk bedrag wordt bezuinigd op het inzetten van 
poortjes? Kunt u daarbij het prijsvoordeel meenemen van technologie die 
door de loop der tijd voordeliger wordt? 

15 
Kunt u aangeven hoeveel poortjes oorspronkelijk begroot waren en 
hoeveel er uiteindelijk gaan komen? 

16 
Indien er minder poortjes worden geplaatst dan oorspronkelijk begroot, 
welke gevolgen heeft dat voor het potentieel aantal zwartrijders, de 
sociale veiligheid op de stations en in de treinen en voor de 
doorstroming? 

17 
Kunt u aangeven welke stations wel beheerste toegang krijgen en welke 
niet? 

18 
Kunt u exact aangeven wat de aanschaf en plaatsing een poortje kost? 
Kunt u deze cijfers duidelijk specificeren naar aanschaf, aanleg en 
eventueel andere kosten? 

19 
Welke financiële middelen zijn de NS in de periode, voorafgaand aan 
FENS, verstrekt, specifiek voor de invoering van de OV-Chipkaart? 

20 
Waarom is besloten de geoormerkte bedragen van «beheerste toegang» 
en «electronic ticketing» samen te voegen? Kunt u aangeven hoeveel euro 
van de post «beheerste toegang» naar de post «electronic ticketing» is 
gegaan? 

21 
Kunt u uiteenzetten wat er onder de post «electronic ticketing» valt? Waar 
zitten in deze post de overschrijdingen? 

22 
Klopt het dat op 3 november 2009 nog het oorspronkelijke bedrag van 
€226 miljoen stond gepland voor de post «electronic ticketing»? Klopt het 
dat op 26 januari 2010 deze post was opgelopen tot € 395 miljoen? 

23 
Kunt u aangeven wat de oorzaak is van een overschrijding van het budget 
voor electronic ticketing van ruim 75% (€ 395 miljoen / € 226 miljoen x 
100% = 175,2%)? 
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24 
Deelt u de conclusie dat de OV-Chipkaart nu slechts door een fractie van 
het totaal aantal treinreizigers wordt gebruikt en er toch al sprake is van 
een overschrijding op de post «electronic ticketing» van ruim 75%? Is de 
nu begrote € 395 miljoen voor electronic ticketing in de toekomst 
voldoende? Zijn er overschrijdingen te verwachten als er meer reizigers 
gebruik gaan maken van de OV-Chipkaart? Kunt u uw antwoord 
onderbouwen? 

25 
Welke problemen met het project Infoplus hebben geleid tot meerkosten 
en vertraging? Welk bedrag is uiteindelijk besteed aan het project 
Infoplus?
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